
KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 
 

ZAPISNIK 
 

4. redne seje Sveta KS Vogrsko, ki je bila v četrtek, 6.aprila ob 18:00 uri v prostorih 
Krajevne skupnosti Vogrsko (ZD), Vogrsko 7. 
 
Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Valter Gorjan. Seja se je začela ob 18.15. 
 
Vabljeni:   
– člani sveta KS Vogrsko 
– župan občine Renče- Vogrsko g. Tarik Žigon, 
– podžupan Občine Renče- Vogrsko g. Marko Švara 
– predsednica KTD Vogrsko in predsednica godbeniške šole ga. Valentina Gregorič - 
Saksida 
– predsednica POV ga. Tina Saksida 
– predsednik Moške vokalne skupine Lijak g. Vasja Juretič 
– predsednica pevskega zbora Vogrinke ga. Alenka Kravos 
– predsednik Društva Škulja g. Jožko Hvalica, 
– predstavniki Benko d.o.o. 
– predstavnik PP Nova Gorica 
Prisotni : 
- člani sveta KS -  Valter Gorjan, Marko Furlan, Samuel Baša, Branka Černe Česnik,  Neja 
Podgornik, Zoran Fornazarič 
- ostali prisotni:   Valentina Gregorič -Saksida,  Alenka Kravos,  Tina Saksida, Joško Hvalica, 
rajonska policistka Mateja Kitek 
 
Opravičeno odsotni predstavniki Benko d.o.o., Mojca Šušmelj (zbolela), Tarik Žigon in Marko 
Švara, Vasja Juretič 
 
Dnevni red 4. seje: 
 
1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 27.1.2023 (zapisnik v prilogi); 
3. Poročilo pogrebne službe Benko d.o.o. (18.15-18.45) 
4. Predstavitev uradne osebe (policistke), ki je zadolžena za naše kraj s strani policijske 
postaje Nova Gorica in seznanitev s problematikami (18.45-19.15) 
5. Krajevni praznik Vogrsko (16-17.6.2023); 
6. Seznanitev s prostorskimi in pohištvenimi potrebami društev (prostori ZD) 
7. Priznanje ob občinskem prazniku (izbor); 
8. Hišni red (ZD) 
9. Koriščenje zadružnega doma (urnik, cenik, dodelitev ključev...) 
10. Pobude in vprašanja članov Sveta KS; 
11. Razno. 
 
1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 

 
Rezultati glasovanja: 



NAVZOČI: 6 

ZA:6 

PROTI:0 

Dnevni red soglasno sprejet. 
 
2. Potrditev zapisnika 3.redne seje 
Izražena želja, da se na naslednjih sejah povabi oba podžupana. 
 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA:6 

PROTI:0 
 
 
 
 
 

3. Poročilo pogrebne službe Benko službe – opravičeno odsotni. 
4. Predstavitev uradne rajonske policistke Mateje  Kitek zadolžene za naš kraj s strani 

policijske postaje Nova Gorica in seznanitev s problematiko 
Statistika ni kritična – v l 2022 se je povečalo št prometnih nesreč, 11 več glede na l.2021. Na 

cesti pred gostilno je omejitev 30. Vlomi in goljufije niso pogoste – v primeru sumljivih oseb 
in dogajanja, poklicati 113. Lahko se dejanje fotografira, opozori osebo in pokliče policijo. 

Problem velikih hitrosti,  glavna cesta -  prehod za pešce, šolska pot, zaradi ravne, pregledne 
ceste. 

Velike hitrosti tudi na relaciji Smodin – Bric. 
Pešpot ob Lijaku – problem motoristov – na občino potrebno dati pobudo za postavitev table. 

Marko Furlan bo izpostavil na občinski seji. Potrebno pridobiti statistiko hitrosti pri Savotu, 
relacija V.Draga – viadukt, Vogršček. 

Smiselno povečati patrulje. 
 

Sklep: Vsak kvartal pridobiti poročilo hitrosti od občine. 
 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA:6 

PROTI:0 
 
 
 
5. Krajevni praznik Vogrsko -  Valentina Gregorič -Saksida,  Alenka Kravos,  Tina Saksida, 
Joško Hvalica 
Povzetek: Petek 16. junij potrjeno za gledališko igro. 



            Sobota, 17 junij ob 10 ih škuljada. Ob 20ih pri ZD – otroci, pevci, godba. Stroški 
ozvočenja, napovedovalec  Jari Jarc– kdo krije? Cena? 
Dogajanje potrebno prijaviti policiji. 
DJ za soboto – Erik Padelca – Samuel??    
Padelca poskrbi za hrano, mize za cca 150 ljudi.                                    
 
Pohod na nedeljo 18. junij naj prevzamejo upokojenci. Za pohod potrebna pogostitev ( 
variante  - odvisno od št. ljudi za večje št.do 200 najeti nekoga, za 50-60 ljudi samo material za 
hrano na žlico 100 – 110 eur) in zato tudi štartnina. Potrebo kontaktirati upokojence. 
 
 
 
6.  Seznanitev s prostorskimi in pohištvenimi potrebami društev (prostori ZD) – priloge 
za posamezne sobe – sekcije? 
Soba 1 – godbeniška 
soba 2 – pevci, za dokumente, note bi potrebovali 1 omaro 
soba 3 – sejna – za srečanja, delavnice; potreba po  stolih s premično mizico 
soba 5 – Škulja, 1x omara za zaklepanje, pisalna miza 
soba 6 – velika dvorana – za roj.dneve, prireditve, telovadba – aerobika... 
 
Potrebno pregledati pohištvo – omare, skombinirati,da bo usklajeno v celem ZD. 
Vsaka sekcija, uporabnik bo za sabo počistil svoj prostor. Najemnina za uporabnike se še 
definira. 
Predlog za 1x mesečno najem čistilnega servisa – za WC . 
V roku 1 tedna posamezne sekcije napišejo potrebo – želje po opremi, ki jo potrebujejo. 
Razdeljeni so bili urniki – kdaj posamezne sekcije zasedajo prostore. Naknadno bojo urniki na 
posameznih vratih sob. 
 
7. Priznanje ob občinskem prazniku (izbor) 
Je mimo, se ni predlagalo nobenega kandidata. 
 
 
 
8. Hišni red (ZD) 
Priložen hišni red ZD je bil soglasno potrjen s korespondenčno sejo. 
 
9. Koriščenje zadružnega doma (urnik, cenik, dodelitev ključev...) 
Vsaka sekcija bo dobila svoj ključ in kodo za vstop v ZD – predlagajo koliko jih želijo. 
Število nabavljenih ključev se dokončno določi tudi glede na ceno ključev.   
Marko Furlan se pozanima pri občinski pravnici, kako je z oddajo oz najemom ZD – za 
domače in zunanje uporabnike. 
 

10. Pobude in vprašanja članov Sveta KS 
 
Potrebna postavitev prometnih znakov   ob Lijaku – prepoved za motoriste, popravilo mostov 
in klopi ob Lijaku – zadolžen Marko Furlan ,  na naslednji seji občinskega sveta. 
 
Jožica Ipavec – pod gostilno proti jezu – za varnost želi postavitev javne luči. Finančno drag 
zalogaj za KS ( letna raven financ KS). Za postavitev luči naj se obrne na občino. 



 
Stebri  pri Komic – stare stebre odstranili, neurejeni so temelji, od Elektra se čaka stebre. Ob 
tem bo potrebno še obžagati lipo. 
 
Majda križišče – zid – Sašo iz okolja in prostor je bil na ogledu. Za dokončen in detaljen 
dogovor stopi v kontakt Valter. 
 
Klopi na pokopališču so umaknjene pod streho. Valter predlaga, da je potrebno markirat – 
zarisat v tleh lokacijo postavitve klopi. Priskrbeti ustrezno barvo. 
 
Polnilnica in elektro omarica pri Padelci – za prireditveni prostor. Čakamo predračun. Zadeva 
naj bi bila urejena in dokončana do 30.4.2023. 
 
Seja se je končala ob 22.15. 
 
 
 
 
 
 


